
i . , .  :  CMINY

:..'...-KÓw Protokó| Nr XVII/2O16
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 29 lutego 2016 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków . Helena AĘmowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', ptzywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum' poinformowała, że do porządku obrad wprowadza się punkt,,Podjęcie
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków'' i przedstawiła
porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - 26.01.201ó r.
3 . Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na 2016 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzęnnego wsi Chwałów.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęc\a Strategii

f0f0.
7. Podjęcie uchwĄ w sprawie rozpatrzenia skargi

Soołecznei w Mietkowie.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ptzyjęcia Gminnego Programu Plofilaktyki Rozwiązywania

Prob1emów A1koholowych i Narkomanii na 2016 rok'
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyzna'wania i odpłatności

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zabulzeniami psychicznyni oraz szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również Ębu ich pobierania.

10. Wnioski i interpelacje radnych.
11' Sprawy różne.
12. Zamkniecie Sesji.

W zrzviqzku z wprowadzeniem dodatkowego punktu, Przewodnicząca Rady Gminy zarządzi|a
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad2.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji'
Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyj ęty jednogłośnie'

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok.

_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy - wyjaśniła, że głównym zadaniem inwestycyjnym jest monta:i
pomp i filtrów na stacji uzdatniania wody. W budżecie zaplanowane było na to zadarrie 500 tys',
a w pzetargu wyłoniona została oferta na kwotę 707 tys' zł. - najniższa spośród 4 ofert. Aby
moźna było realizgwac tę inwestycję, musimy zabezpieczyć środki, ploponuję planowaną
poi.yczkę w WFoŚ zaciągnąó do wysokości kwoty, k1óra została .wyłoniona w przetargu.
Będziemy mieli bu&et deficytowy, gdyż musimy zwiększyÓ kredyt'. a takŻe musimy
zaanguŻowaÓ środki z podatku VAT w kwocie 56 000 zł., dotację z WFoSi Gw na usuwanie
azbestu w kwoci e 40 460 ń. oruz I5Yo wkład mieszkanców na usuwanie azbesfu tj. 7 140 zł..
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało i3 radnych - oddano 13 głosów ,'za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Rozwoju Gminy Mietków na |ata 2076 -

na działalność Gminnego ośrodka Pomocy
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Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
. Regina ozga _ Skarbnik Gminy wyjŃniła' że uchwałą budżetową narusza się strukturę budżetu.

Konsekwencją tego jest zmiana wieloletniej prognozy finansowej, która odzwierciedla stan
przychodów i rozchodów, dochodów i wydatków, a także okresy spłat pożyczek i kredflów. Na
chwilę obecną gmina jest zadłużona do 2020 roku, jest to ńewiele w porównaniu do gmin woj.
do1nośląskiego, gdzie zadłuierue sięga nawet roku 2040. Spłatę pożryczki w kwocie 200 tys.,
którą dodatkowo planuje się zaciągnąÓ, proponuje przedłviyć o 1 rok' aby moźna było
realizować zadania bieŻqc e'
Następnie przedstawiła pĄekt uchwały.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miej scowego plarru zagospodarowania przestrzennego wsi
Chwałów

_ Projekt uchwały przedstawił _ Ireneusz Słoma _ Seketarz Gminy, poinformował, że projekt był
omówiony na posiedzeniu komisji rady.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziłą że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawi e przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Mietków na1ata2016 _ 2020.

_ Projekt uchwĄ przedsta\^/ił _ Ireneusz Słoma _ Seketarz Gminy, informując, że projekt był
szczegółowo analizowany na posiedzeniu Prezydium Rady i na komisjach.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za,,-
Przewodnicząca stwierdziłą Źe uchwała zosta.ta podjęta jednogłośnie.

Ad7.
Uchwała w sprawie rozpatrzetia skargi na działalnośó Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w
Mietkowie.

_ opinię Komisji Rewizyjnej przedstawiła Anna Brańka _ Członek komisji.
- Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca RG _ Helena Artymowicz

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zostala podjęta jednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie ptzyjęcia Gminnego Programu Profilakryki Rozwiqz1tvania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii na 2016 rok.

_ Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata orman _ Kierownik GoPS.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła' że uchwała została podjęta jednogłośńe.

Ad 9.
Uchwała w sprawie okeślenia szczegółowych warunków przyznawalia i odpłatności za usfugi
opiek-uńcze i specjalistyczne usługi opielr-uńcze, z wyłączertlem specjalistyczrrych usfug opiekuńczych
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dla osób z zabvzeniami psychiczn1.rni oraz szczegółowych waruŃów częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania.

. Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata orman _ Kierownik GoPS'

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,'za''.
Ptzewodticząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 10.
_ Anna Brańka _ radna . w imieniu Pana Makowieckiego _ mieszkńca \łsi Domanice myróciła

się do Wójta o udrożnienie rowu naprzeciw jego posesji.
_ Paweł Borgosz _ sohys wsi Domanice * dodał, Źe ten rów zaczyna się w nieodpowiedńm

miejscu i nie wyłapuje wody, która spływa z góry i wpływa p. Makowieckiemu do piwnicy'
JeŻe|i będzie możliwe przekopanie tego rowu, to Pan Makońecki wska:Źe od którego momentu
powinien się zaczynać.

_ A. Brańka powiedziała, że podobno w powiecie świdnickimbyły ńarzerlla kadzieŹy ciągników
rolniczych' W zvriązku z tym' że wieś Domanice |eŻy bardzn blisko, zwróciła się do komendanta
Po1icji z pytaniem, czy w powiecie wrocławskim były takie zdanena'

- R. Bator _ Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Kątach Wocławskich _ odpowiedziń, ie na
naszym terenie nie było takich przypadków. W Strzegomiu była Wadzież ciągnika rolniczego,
prowadzone są czynności operacyjne celem w1.typowania sprawców.

Ad 11.
- Ryszard Łącz _ Z-ca Przewodniczącego RG _ zapytał Wójta czy jeszczs pracują panowie

zatrudnieni w ramach prac interwencyjnych.
- Adam Kozarowicz _ Wójt _ odpowiedział, że już nie pracują.
- k. Łącz _ rwócił, się do Wójta o wystąpienie do energetyki w sprawie słupa na posesji Pani

Szacińskiej w Maniowie Wielkim _ stup nie trzyma się podłoża' jest skęcony drutami'
mieszkańcy obawiają się, że poleci na budynek.
NaĘpnie ał,tócił się do Z.cy Komendanta z p1.taniem czy są już jakieś ustalenia w sprawie
dewastacji przystanku w Maniowie Wielkim.

_ R. Bator _ odpowiedział, Że sąjeszcze prowadzone czynności wyjaśniające.
- Mazena Kałzrnarz - sohys wsi Wawrzeńczyce w imieniu mieszkańców Wawrzsńczyc ńoĄła

wniosek o wykonanie nawierzchni asfaltowej na ulicach Modrzewiowej, Sosnowej i
Jarzębinowej oraz oświetlenia tych ulic, a także oświetlenia ulicy między stacją kolejową a
mostem w stonę Wawrzeirczy c.

_ Przewodnicząca RG _ podziękowała przedstawicielom Rady Gminy i radnemu Ryszardowi
ł'ączowi za ldział w fumieju piłki nomej w Jordanowie, za zaangaźzowańe i reprezentowanie
gminy Mietków.

_ R. Łącz _ w imieniu Wójta Gminy Jordanów na ręce Wójta i Przewodniczącej Rady Gminy
podziękował za udział' w tumieju. Złożył podziękowania również w swoim imieniu wszystkim
zawodnikom, którzy rcprezentowali gminę Mietków i zachęcat sottysów do udziafu w
przysńych tumiejach.

_ Anna Gómiak _ Instruktor ds. programowych Gminnego ośrodka Kultury w Mietkowie w
imieniu Dyrektora podała naępujące informacje:
- I7 marca 2016 r. o godz' 15:30 odbędzie się konkurs stołów wielkanocnych. wysokośó
nagrody uzależniona od ilości stołów, konkurs na Babę Melkanocną _nagroda 100 zł. - jest to
konkurs indywidualny _ jury oceniając, będzie brało pod, uwagę dekorację baby' walory
smakowe oraz sposób prezentacji. Zgłoszenaprzyjmowa.ne są do 11.03. 2016 r' do godz. 16:00.
- GoK otrzymał zaproszenie na konkurs stołów wielkanocnych w Marcinowicach - jeżeli któraś
wieś chciałaby reprezentować gminę Mietków * szczegóły ofizyma w biurze GoK.
- 5.03 'f016 r. - organizowany jest Babski wieczór _ zapisy do środy do godz. 16:00.
-26.Of .2016 r. . odbyło się otwarcie wemisażu profesorów Lwowskiej Akademii Sztuk
Pięknych. Prace przedstawiają Wrocław, Sobótkę, Wojnowice i okolice. Ekspozycje można
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og1ądaó codziennie w Gmirrnym ośrodku Kultury w Mietkońe do 10 marca 2016 r. Istnieje
możliwośó zakupu prac . 30O zł, za kaŻdy obraz. Na stoliku znajdują się książeczki
przedstawiające prace jednej z pań profesorek.
- 30.01.2016 r. odbył się Bal Lidera, była to forma podziękowania za w|dad pracy w imprezy
organizowane wspólnie z GoK-iem. Każdy uczestnik ottzymał kalendarz na 20|6 r., w którym
są zdjęcia z poprzedniego roku, ale imprezy są zaznaczone na ten rok, żeby kuŻdy miał wgląd co
i kiedy będzie się w GoK-u działo _ ptzekazał'a ka1endarze sottysom i radnym nieobecnym na
balu.

_ Pani Zofla ł}ogacz - przedstawiła się jako mieszkanka wsi Milin przy ul. Bystrzyckiej 3.
Powiedziała, że na sesji, chyba to było w 2011r., zgłaszała problem z sąsiadką, która
notorycznie podlewa jej dom wodami opadowymi z zabudowań gospodarczych i mieszkalnych
Zwróciła się do Wójta zzapytaniem_wjaki sposób upomniał sąsiadkę, czy na piśmie i co ona
obiecała. Kilkakotnie z:,łnracała się do sąsiadki, a takŻe jej pani adwokat zwracała się pismem'
Do dzisiejszego dnia nie jest naprawiona ta r}nna. Stwierdziła, że jest to przyk:re, ponieważ
Wójtowi j est znarra jej s1tuacja, dodała, żze radzi sobie na swoje możliwości jako kobieta -zrobiła
nowy dach i ogrodziła całą posesję .
Poinformowała, ie dzisiaj złoĘła pismo do pana Wójta z prośbą o ponaglenie sąsiadki do
wykonania lemontu rynny, poniewaź woda kapie na jej budynek z daphll' budyŃu
gospodarczego sąsiadki' który pokryty jest azbestem, a wiadomo, że azbest jest szkodliwą
substancją. Poza tym ścianajej domu pęka'
Z. Bogacz zaznaczyła, że wielokotnie pan Wójt jej pomagał i myśli, że w tej sprawie też jej
pomoże i moŻe wreszcie w tym roku będzie to zrobione. Poprosiła, żeby sąsiadka ją uptzedziła
kiedy będzie robiła remont. Dodała, ize pani sąsiadka obecnie wstawia nowe okna plastikowe i
drzwi a twierdzi, że nie ma środków finansowych na remont rynny.
Stwierdziła, żejeślijej nik1 nie pomoże to ściągnie media, bo stara się byÓ cierpliwa i w}trwała'
ale to jest już za dużo _ doszła też s7tlac1a z psami _ Towarzystwo opieki nad Zwietzętuni
znzuciło jej, że nie dba o psy, co jest nieprawdą, poniewaz wszystkie mają ksiĘeczk zdrowia,
są odrobaczone. zaszczepione i zaczipowane.
Zwróciła się do Wójta o przeprowadzenie rozmowy z Panią Sottys, aby mieszkancy dali jej
spokojnie Źyó.

- wójt * odpowiedział, że nie pamięta, czy na piśmie, ale była deklaracja sąsiadki w sprawie
remontu rynny. Zobowiązał się, żrc ptzyjtzy się tej sprawie i będzie interweniował. Jeżeli chodzi
o Towarzystwo opieki nad Zwierzętnrti, to były na terenie gminy różne interwencje, a1e na
Towarzystwo Wójt nie ma wpłyrvu, są bardzo gorliwi w niektórych przypadkach _ trzeba
wykonaó ich zalecenia. sąto drobiazgi np. dfugośó łancucha, czy wyścielenie budy itp.

- Przewodnicząca RG _ powiedziała, że przedstawiciele Towarzystwa opieki nad Zwierzętarni
chodzili po wsi i robili zdjęcia stwierdz ając, że jest np' nieodpowiednia długośó łańcuchów.
Zapytała p. Bogacz czy wymierzyli jej karę.

_ Z. Bogacz _ powiedziała, że nie, ty1ko przysłali zalecenia pokontrolne. Powiedziała też, ze
oprócz psów ma kozy i weterynarz jest u niej 2 razy do roku . stwierdziła, że wyj aśni tą sprawę
we Wrocławiu, ale to jest drobiazg. Najwa:Źniejszą eczą teraz jest aby sąsiadka
wyremontowała rynnę.

_ Jolanta Borecka _ sołtys wsi Mietków _ zapy|ała czy sółtysi i radni deklaruj ą przygotowanie
stołu wielkanocnego, jeżeli tak to prosi o zgłaszanie kto jaką potrawę przygotuje.

_ Przewodnicząca RG- nwóciła się z prośbą do tych którzy ne rozliczylt się jeszcze z Utzędem
Skarbowyn o ptzekazanie 1% podatku dla mieszkańca Milina. młody człowiek choruje na
nieuleczalną chorobę, a 1eczenie jest bardzo drogie.

Ad12.
Przewodnicząca Rady Gminy
Gminy Mietków''.

Protokołowała
Genowefa Chabzda

Helena Artymowicz zamknęła Sesję słowami ,,Zamykam Sesję Rady

Prz€Yr' ca
any

He lena mowicz


